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AUTUMN / WINTER 2025-26
The future of knitwear “Made in Austria”

Gerade in herausfordernden Zeiten ist es uns ein Anliegen, einen klaren Fokus zu bewahren. Die Stärke von Phil Petter ist 
seit jeher ein Zusammenspiel nachhaltiger Qualität mit geballtem Strick-Know-how: Die Herbst- / Winterkollektion 2025-26 
zeichnet sich durch anspruchsvolle Strickkunst, innovative Technologien und ein tiefes Verständnis für edles Design aus. 

Der Standort Vorarlberg bleibt weiterhin das Herzstück der Marke. Phil Petters Headquarter ist seit über 50 Jahren Kreativ-
werkstätte und High-Tech Microfactory in einem. 

Mit einer durchdachten Kollektion aus Farben, Texturen und Formen entstehen Kleidungsstücke von zeitloser Eleganz und 
höchster Qualität. Effizienz trifft Perfektion - Phil Petter bleibt weiterhin ein Synonym für exklusive Premium Knitwear 
„Made in Austria“.

We attach great importance to maintaining unwavering focus, especially in challenging times. The strength of Phil Petter has 
always been the interplay between sustainable quality and unparalleled knitting expertise. The autumn/winter collection 2025-26 
is characterised by sophisticated knitting artisanship, innovative technologies, and a deep understanding of elegant design.

The Vorarlberg site remains firmly at the heart of the brand. For more than 50 years, Phil Petter’s headquarters have served as 
both creative workshop and high-tech micro-factory.

A carefully conceived collection of colours, textures, and silhouettes gives rise to garments of timeless elegance and supreme 
quality. Efficiency meets perfection – Phil Petter upholds its reputation as a byword for exclusive, premium “Made in Austria” 
knitwear.



SOFT HYPER TEXTURES
The wearing comfort takes centre stage

Winter 2025-26 steht ganz im Zeichen von Supreme Comfort und belebten Oberflächen. Materialien mit Flauschcharakter, aber 
auch kompakte, bewegte Strukturen sorgen für die perfekte Haptik vieler Modelle. Mit neuen Garnqualitäten wie dem weichen 
Effektgarn auf Wollbasis, das an gestrickten Fake-Fur erinnert, schafft Phil Petter modische Akzente. In Kombination mit 
glatter Merinowolle werden trendige, zweifarbige Strukturen gezeigt.

Winter 2025-26 is dedicated to supreme comfort and textured surfaces. Materials with a plush touch, as well as compact, dynamic 
structures, ensure the perfect feel of many styles. Phil Petter sets fashionable highlights by introducing new yarn qualities, such as 
a soft wool-based fancy yarn reminiscent of knitted fake fur. Combined with smooth merino wool, the range showcases trendy 
two-tone textures.





THE ART OF BOILING
Elevated boiled wool outdoor jackets

Der Walk aus 100% feinster Merinowolle zeigt sich diese Saison fester und strukturierter und ist daher ideal für Phil Petters 
trendige Jacken. Entspannte Silhouetten und großzügige Schnitte geben den Ton an, während gestrickte Details und hochwertig 
gelabelte Metalldruckknöpfe den Artikeln ihren letzten Schliff verleihen.
Cabanjacke, boxy Blouson mit Umschlagkragen oder sportiv mit Zipp – Jacken und Westen aus Walk sind vielseitig kombinierbar. 

This season, the boiled wool fabric made of 100% finest merino wool appears firmer and more structured, lending itself perfectly to 
Phil Petter’s trendy jackets. Relaxed silhouettes and generous cuts set the tone, while knitted details and high-quality, labelled metal 
press studs add the finishing touches.
Caban jacket, boxy blouson with turn-down collar, or more athletic styles with zips – jackets and vests made of boiled wool combine 
well with many other pieces.



BOILED WOOL
FAVOURITES



UNEVEN SURFACE
The wide range of merino bouclé 

Phil Petters Cardigans, Overshirts und Collegejacken kontrastieren das Alltägliche, indem sie diese Klassiker mit lebendigen 
Garnen und mit einer Fülle von Details neu interpretieren. Das hochwertige Merino Bouclé Garn wird im Mix mit feinem, 

glattem Merino Kammgarn verarbeitet. Innovative Stricktechniken, bis hin zum 3D-Seamless stricken, reduzieren den 
textilen Abfall und sorgen damit für mehr Nachhaltigkeit. Know-how und der Drang stets besser zu werden, resultieren in 

raffinierten Detaillösungen wie angestrickten Knopfleisten, Krägen und Taschen.

Phil Petter‘s cardigans, overshirts, and college jackets contrast the mundane by reinterpreting these classics with dynamic yarns 
and a wealth of details. High-quality merino bouclé yarn is blended with fine, smooth merino worsted yarn. Innovative knitting 

techniques, including 3D seamless knitting, reduce textile waste and thus ensure greater sustainability. Expertise and an
 insatiable desire for improvement culminate in ingenious solutions such as knit-on button tabs, collars, and pockets.



NOT SO 
PREPPY 
CARDIGANS





MERINO AT ITS FINEST
Knitting tradition with sophistication

Charakteristische Elemente wie tonale Zweifarbigkeiten und raffinierte Strickstrukturen aus feinster Merino-
wolle prägen das Design der Kollektion. Bis zu vier Fäden gleichzeitig werden verstrickt. Ein einzelner Pullover 

besteht somit aus 5.000 bis 10.000 Metern Garn, je nach Modell. 
Eine neue dreidimensionale Rhomben-Struktur für maskuline Pullover und Zippjacken, sowie ein komplett in 
Form gestricktes Sakko aus Phil Petters zeitlosem Doppelperlfang überzeugen durch eine lange Lebensdauer. 

Ressourcenschonung und eine zurückhaltend moderne Aussage sind der Inbegriff von Value for Money.

Characteristic elements, such as tonal two-tone colouring and sophisticated knitted textures made of finest 
merino wool, define the collection’s design. Up to four threads are knitted simultaneously, meaning that, depending 

on the model, a single pullover consists of 5,000 to 10,000 metres of yarn.
A new three-dimensional rhombus structure for masculine pullovers and zipper jackets, as well as a fully fashion 

knitted blazer featuring Phil Petter’s timeless double royal stitch, impress with durability. Resource efficiency and a 
restrained modern aesthetic are the quintessence of value for money.





 
EMPOWERED PLAY 
OF STRUCTURES





TECHNICAL SUPPORT
The DNA of Phil Petter hybrids

Sportive Jacken und Overshirts als Hybrid-Themen bleiben ein unverkennbares Markenzeichen der Phil Petter Kollektionen. Die Kombination aus Strick und 
leichtem Nylonstepp bringt stilsichere Outdoormodelle hervor - eine perfekte Symbiose aus Komfort und Funktion. Der neue Stepp punktet durch einen 
Hauch von Crinkle-Effekt und seinem dezenten Überkaro. Die vertikale Absteppung und hochwertige Details unterstreichen den modernen Look dieser 
Jacken.

Athletic jackets and overshirts in hybrid styles remain a distinctive hallmark of the Phil Petter collections. The combination of knit and lightweight quilted nylon 
creates confidently stylish outdoor styles – a perfect symbiosis of comfort and function. The new quilting features a subtle crinkle effect and a discreet overcheck 
pattern. Vertical stitching and high-quality details emphasise the modern look of these jackets.



WINTERCOTTON TWEED
Lightweight, soft and seamless 

Bekannt für die besondere Garnauswahl zeigt Phil Petter in dieser Kollektion erstmals Winterbaumwolle als rustikal anmutenden 
Tweed mit Noppen aus Merinowolle und Alpaka. Das neue Effektgarn besticht durch seine Leichtigkeit und wird nahtlos mit der 

innovativen 3D-Seamless Technologie gefertigt. Dadurch entstehen sehr weiche, flauschige Lieblingsteile, die dazu einladen, 
direkt auf der Haut getragen zu werden.

Known for our outstanding selection of yarns, Phil Petter’s winter collection debuts winter cotton in the shape of a rustically inspired 
tweed featuring merino wool and alpaca nubs. The new fancy yarn impresses with its lightness and is processed without a seam using 

innovative 3D knitting technology. This results in very soft, fluffy favourites that are perfect for wearing directly on the skin.





ALPIN HERITAGE
Authenticity meets modern design

Die Alpin Kapsel, inspiriert von den Wurzeln der Marke, bleibt ein fester Bestandteil der Phil Petter Winterkollektionen und 
verbindet Authentizität mit moderner Designsprache. Der Klassiker Lambswool wird diesen Winter neu interpretiert: Leicht 

angewaschen präsentiert sie sich wunderbar weich und modern – in Kombination mit Walk oder auch als grobes Zopfmuster.

Our Alpin capsule, inspired by the roots of the brand, remains an integral part of Phil Petter‘s winter collections and combines 
authenticity with modern design. Classic lambswool is newly construed this winter. Lightly washed, it emerges wonderfully soft and 

contemporary – in combination with boiled wool or even as a coarse cable stitch.





ARCHIVE 
MEETS 

MODERN 
DESIGN



MERINO AT ITS FINEST
Knitting tradition with sophistication

Charakteristische Elemente wie tonale Zweifarbigkeiten und raffinierte Strickstrukturen aus feinster Merino-
wolle prägen das Design der Kollektion. Bis zu vier Fäden gleichzeitig werden verstrickt. Ein einzelner Pullover 

besteht somit aus 5.000 bis 10.000 Metern Garn, je nach Modell. 
Eine neue dreidimensionale Rhomben-Struktur für maskuline Pullover und Zippjacken, sowie ein 
komplett in Form gestricktes Sakko aus Phil Petters zeitlosem Doppelperlfang überzeugen durch 

eine lange Lebensdauer. Ressourcenschonung und eine zurückhaltend moderne Aussage 
sind der Inbegriff von Value for Money.

Characteristic elements, such as tonal two-tone colouring and sophisticated knitted textures made of finest 
merino wool, define the collection’s design. Up to four threads are knitted simultaneously, meaning that, depending 

on the model, a single pullover consists of 5,000 to 10,000 metres of yarn.
A new three-dimensional rhombus structure for masculine pullovers and zipper jackets, as well as a fully fashion 

knitted blazer featuring Phil Petter’s timeless double royal stitch, impress with durability. Resource efficiency and a 
restrained modern aesthetic are the quintessence of value for money.
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Die Alpin Kapsel, inspiriert von den Wurzeln der Marke, bleibt ein fester Bestandteil der Phil Petter 
Winterkollektionen und verbindet Authentizität mit moderner Designsprache. Der Klassiker Lambswool wird diesen 

Winter neu interpretiert: Leicht angewaschen präsentiert sie sich wunderbar weich und modern – in Kombination 
mit Walk oder auch als grobes Zopfmuster.

Our Alpin capsule, inspired by the roots of the brand, remains an integral part of Phil Petter‘s winter collections and combines 
authenticity with modern design. Classic lambswool is newly construed this winter. Lightly washed, it emerges wonderfully soft and 

contemporary – in combination with boiled wool or even as a coarse cable stitch.

WINTERCOTTON TWEED
Lightweight, soft and seamless 

Bekannt für die besondere Garnauswahl zeigt Phil Petter in dieser Kollektion erstmals Winterbaumwolle als 
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tweed featuring merino wool and alpaca nubs. The new fancy yarn impresses with its lightness and is processed without a seam using 

innovative 3D knitting technology. This results in very soft, fluffy favourites that are perfect for wearing directly on the skin.
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The DNA of Phil Petter hybrids

Sportive Jacken und Overshirts als Hybrid-Themen bleiben ein unverkennbares Markenzeichen der Phil Petter Kollektionen. Die Kombination 
aus Strick und leichtem Nylonstepp bringt stilsichere Outdoormodelle hervor - eine perfekte Symbiose aus Komfort und Funktion. Der neue 
Stepp punktet durch einen Hauch von Crinkle-Effekt und seinem dezenten Überkaro. Die vertikale Absteppung und hochwertige Details 
unterstreichen den modernen Look dieser Jacken.

Athletic jackets and overshirts in hybrid styles remain a distinctive hallmark of the Phil Petter collections. The combination of knit and lightweight quilted nylon 
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THE ART OF BOILING
Elevated boiled wool outdoor jackets

Der Walk aus 100% feinster Merinowolle zeigt sich diese Saison fester und strukturierter und ist daher ideal für Phil Petters 
trendige Jacken. Entspannte Silhouetten und großzügige Schnitte geben den Ton an, während gestrickte Details und hochwertig 
gelabelte Metalldruckknöpfe den Artikeln ihren letzten Schliff verleihen.
Cabanjacke, boxy Blouson mit Umschlagkragen oder sportiv mit Zipp – Jacken und Westen aus Walk sind vielseitig kombinierbar. 

This season, the boiled wool fabric made of 100% finest merino wool appears firmer and more structured, lending itself perfectly 
to Phil Petter’s trendy jackets. Relaxed silhouettes and generous cuts set the tone, while knitted details and high-quality, 
labelled metal press studs add the finishing touches.
Caban jacket, boxy blouson with turn-down collar, or more athletic styles with zips – jackets and vests made of boiled 
wool combine well with many other pieces.
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Art. 24 252 36
Hooded zipper jacket
nylon hybrid
100% merino wool
Lining: 100% polyester

Art. 10 252 06
Crew neck plated
70% merino wool
30% cotton

Art. 21 252 15
Zipper jacket boiled 
wool
100% merino wool
Art. 80 252 25
Turtle neck 2-tone 
royal stitch
90% merino wool
10% nylon

Art. 90 252 95
Beanie 2-tone royal 
stitch
90% merino wool
10% nylon

Art. 21 252 24
Zipper jacket 2-tone 
royal stitch
90% merino wool
10% nylon

Art. 23 252 05
Knitted blazer
double royal stitch
100% merino wool
Art. 40 000 51
Roll neck
merinostretch
85% merino wool
15% elasthan

Art. 24 252 36
Hooded zipper jacket
nylon hybrid
100% merino wool
Lining: 100% polyester

Art. 10 252 06
Crew neck plated
70% merino wool
30% cotton

Art. 20 252 14
Blouson boiled wool
100% merino wool

Art. 80 252 39
Turtle neck bouclé 
seamless
80% merino wool
20% nylon

Art. 21 252 12
College jacket 
wide bouclé rib
80% merino wool
20% nylon
Art. 10 000 81
T-shirt long sleeves
premium jersey
93% viscose
7% elasthan

Art. 71 252 31
Half-zip 2-tone rib
100% merino wool

Art.71 252 07
Half-zip plated
Art. 10 252 06
Crew neck plated
Art.21 252 08
Zipper jacket plated
70% merino wool
30% cotton

Art. 10 252 00
Crew neck winter-
cotton tweed seamless
36% cotton 34% nylon 
17% alpaca 13% wool

Art.25 252 21
Duffle coat boiled wool 
hybrid ALPIN
100% merino wool

Art.10 252 18
Crew neck lambswool
hybrid ALPIN
80% wool
20% nylon

Art.01 252 22
V-Neck lambswool
cable-aran stitch
80% wool
20% nylon

Art. 10 252 30
Crew neck diamond 
structure
100% merino wool

Art.91 252 91
Scarf striped cashmere
100% cashmere

Art. 20 252 02
Cardigan winter-
cotton tweed seamless
36% cotton 34% nylon 
17% alpaca 13% wool

Art. 40 000 42
Roll neck merino silk
70% merino wool
30% silk

Art.36 252 19
Overshirt boiled wool 
hybrid ALPIN
100% merino wool

Art. 40 000 42
Roll neck merino silk
70% merino wool
30% silk

Art. 20 252 11
Cardigan wide 
bouclé rib
80% merino wool
20% nylon
Art. 80 000 80
Turtle long sleeves
premium jersey
93% viscose
7% elasthan

Art. 20 252 13
Overshirt wide 
bouclé rib
80% merino wool
20% nylon

Art. 30 252 28
Polo fake-fur
77% merino wool
23% nylon

Art. 25 252 16
Caban jacket 
boiled wool
100% merino wool

Art. 61 252 17
Zipper vest 
boiled wool
100% merino wool

Art. 40 000 51
Roll neck
merinostretch
85% merino wool
15% elasthan

Photos: Frigesch & Katharina Lampelmayer   www.fotowerk.cc   Layout: Julia Korbel   Model: Antonio M.   Location: Marte Marte Architekturbüro Feldkirch
Last page: Art. 24 252 10 Two-tone hooded zipper jacket, Art.10 252 09 Two-tone crew neck pullover

Art. 36 252 35
Overshirt nylon hybrid
100% merino wool
Body:100% polyester
Art. 21 000 52
Zipper jacket
merinostretch
85% merino wool
15% elasthan

Art. 21 252 29
Zipper jacket diamond 
structure
100% merino wool

Art.10 252 18
Crew neck lambswool
hybrid ALPIN
80% wool
20% nylon

CONTACT
Phil Petter Knitwear GmbH, Sala 17, A- 6850 Dornbirn

Phone: 0043 5572 23102, office@philpetter.com

www.instagram.com/philpetterknitwear/
www.philpetter.com

(ARCHITECTURE) MADE IN VORARLBERG
Willkommen in Vorarlberg, Phil Petters Heimat, dem Land im Westen von Österreich zwischen Bodensee und den mehr als 3000 Meter 

hohen Bergen. Moderne und traditionelle Architektur finden hier gut zusammen und erfahren international große Wertschätzung. 
Besonders ihr ökologischer Anspruch und die von klaren Linien und dem Einsatz moderner Materialien geprägten Projekte setzen welt-

weite Maßstäbe. Das kann man vielerorts in Vorarlberg erleben. So auch im Architekturbüro der Brüder Bernhard und Stefan Marte. 
In den obersten Stockwerken ihres Headquarters in Feldkirch sind die Bilder unserer Winter 2025-26 Kollektion entstanden.

Welcome to Vorarlberg – the home of Phil Petter. The westernmost Austrian province is situated between Lake Constance and mountains 
exceeding 3,000 metres in altitude. The successful coexistence of modern and traditional architecture has earned international acclaim. 

Most notably, its ecological standards and projects marked by clean lines and modern materials serve as global benchmarks. Many places in 
Vorarlberg underline this approach. Among them is the architectural office of brothers Bernhard and Stefan Marte. The photos for our winter 

2025-26 collection were shot on the top floors of their headquarters in Feldkirch.

SOFT HYPER TEXTURES
The wearing comfort takes centre stage

Winter 2025-26 steht ganz im Zeichen von Supreme Comfort und belebten Oberflächen. Materialien mit Flauschcharakter, aber
 auch kompakte, bewegte Strukturen sorgen für die perfekte Haptik vieler Modelle. Mit neuen Garnqualitäten wie dem weichen 
Effektgarn auf Wollbasis, das an gestrickten Fake-Fur erinnert, schafft Phil Petter modische Akzente. In Kombination mit 
glatter Merinowolle werden trendige, zweifarbige Strukturen gezeigt.

Winter 2025-26 is dedicated to supreme comfort and textured surfaces. Materials with a plush touch, as well as compact, dynamic 
structures, ensure the perfect feel of many styles. Phil Petter sets fashionable highlights by introducing new yarn qualities, such as 
a soft wool-based fancy yarn reminiscent of knitted fake fur. Combined with smooth merino wool, the range showcases trendy 
two-tone textures.

UNEVEN SURFACE
The wide range of merino bouclé 

Phil Petters Cardigans, Overshirts und Collegejacken kontrastieren das Alltägliche, indem sie diese Klassiker mit lebendigen 
Garnen und mit einer Fülle von Details neu interpretieren. Das hochwertige Merino Bouclé Garn wird im Mix mit feinem, 

glattem Merino Kammgarn verarbeitet. Innovative Stricktechniken, bis hin zum 3D-Seamless stricken, reduzieren den 
textilen Abfall und sorgen damit für mehr Nachhaltigkeit. Know-how und der Drang stets besser zu werden, resultieren in 

raffinierten Detaillösungen wie angestrickten Knopfleisten, Krägen und Taschen.

Phil Petter‘s cardigans, overshirts, and college jackets contrast the mundane by reinterpreting these classics with dynamic 
yarns and a wealth of details. High-quality merino bouclé yarn is blended with fine, smooth merino worsted yarn. Innovative 

knitting techniques, including 3D seamless knitting, reduce textile waste and thus ensure greater sustainability. Expertise and an
 insatiable desire for improvement culminate in ingenious solutions such as knit-on button tabs, collars, and pockets.




